
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

Здравейте, 

Пиша на вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на 
Столична община. 

Относно: Доклад с рег. № СОА20-ВК66-7501/15.09.2020 г., проект на 
решение, мотиви и предварителна оценка на въздействието. 

 Искам да изразя възмущението си след като се запознах с плана за 
наредба и по конкретно отпадането на К5 Дете, което посещава 

общинска самостоятелна детска ясла или частна детска ясла, 
регистрирана от СРЗИ на територията на Столична община най-малко 

6 месеца преди записване. Премахването на К5 без гратисен период, в 

заварено положение за деца, посещаващи СДЯ, без право на 
информирано решение и избор смятам, че е изключително 

несправедливо и ще постави много семейства в затруднено 
положение. Конкретното предложение няма да реши проблема с 

недостига на места, а ще го задълбочи. Деца, които посещават СДЯ са 
с изградени навици, също така родителите им са се върнали на 

работа. Намаляването на шанса им за прием ще доведе до сериозни 
семейни проблеми и казуси. 
 

Настоявам това предложение да се преразгледа и също така да се 
търси решение на проблема с липса на места в София, като се строят 

нови градини и ясли и се преустройват подходящи сгради. 
 

Благодаря много за разбирането! 
 

С уважение Росена Ценова 

  
 
 


